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Styremøte. 
 

 

Styremøte Referat møte nr. 14.01.2025 

 
Tid: 14.01.2025 kl. 18.30 Sted: Fuglemyr 

Neste møte: Ikke avtalt Sted:  

 
 

 
Navn: Til stede (X)  

Referent (R)  
Møteleder (M) 

Referat 
Sendes  

E-post 

Per Ivar Gundersen x x perivar@hegnatransport.no 

Bjørn Martin Hansen x x m308hansen@outlook.com 

Simon Cederholm R x cederho@gmail.com 

Henrik Høeg Ikke møtt x hoegmedia@gmail.com 

Sigurd Holdhus x x sigurd.jakt@gmail.com 

Janne F Gustavsen Meldt avbud x jannekfrellumstad@gmail.com 

   Jonny Olsen X x jonny.jegern@gmail.com 

Tom Granli Meldt avbud x tom@tomellen.no 
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Sak/Nr Tekst Ansvar/ 
frist 

1 Planlegge årsmøte 
 

  

  
Årsmøte 4.3.2025 kl. 19:00 på Tofte ungdomsskole 
Innkallelse må sendes ut med saksliste min. 4 uker før (3.2.2025) 
Endelig saksliste sendes senest 1 uke før møtet (25.2.2025) 
 
 
 
 
Utvalgene må lage årsrapport til årsmøtet, den må leveres i Word så det går 
an å redigere. Må leveres senest 11.3.2025 
 
 

 

2 Info fra Jaktutvalget  
  

Har sendt fangstrapport til Asker kommune, som legger dette inn i 
hjorteregistret. Vi måtte også legge inn fra Berger, selv om vi ikke har kontrakt. 
Vi står fortsatt som valdsansvarlige. Snakket med Siw og det var ikke skutt dyr 
der i år. Og rapporterte dette videre. 
 
 
 
 
 

 

3 Info fra Fiskekutvalget.  
  

Inntekter fra fiskekort cirka 60 000 kr. 
 
 

 

4 Info fra Skytebaneutvalget  
  

Det er søkt om Jaktfelt hos politiet og Statskog skal kontaktes. 
Mulig noen av holdene må gjøres om til stående på grunn av vegetasjonen. 
 
Planlegge service på elektronikken på 100 M, det bør gjøres før Jaktfelten. 
 
 

 

5 Info fra Hytteutvalget  
  

Det gjenstår en del jobb på hyttene, den jobben utføres av hytteutvalget. 
Det kommer sikkert som en sakk på årsmøtet om vi bare skal leie ut til 
medlemmer. Styret vurdere hva som er hensiktsmessig, og komme med en 
anbefaling til årsmøtet. 
 

 

6 Info fra kvinneutvalget  
 Leder i kvinneutvalget meldte frafall.  
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